
Protokół

 z  posiedzenia VI Sesji  Rady Gminy

w  dniu   30 marca 2011 roku

Posiedzenie VI Sesji Rady Gminy  otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan

Dariusz Mądrecki. Przywitał  przybyłych na sesję Radnych, Wójta Gminy, Sekretarza Gminy,

Pana Radosława Drozdowicza v-ce Starostę Powiatu Kamieńskiego, Panią Teresę

Cieślikiewicz Dyrektora Szkoły Podstawowej w Stuchowie, Panią Katarzynę Kapela

Dyrektora Biblioteki, Sołtysów Sołectw Gminy Świerzno, byłych sołtysów Gminy Świerzno

i mieszkańców Chomina.

Nastąpiło stwierdzenie quorum na 15 osobowy skład Rady w posiedzeniu uczestniczy 15

radnych.  Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek VI  Sesji Rady Gminy:

1. Sprawy regulaminowe:

a. otwarcie posiedzenia

b. stwierdzenie quorum,

c. przyjęcie  protokołu z posiedzenia V Sesji Rady Gminy Świerzno.

2. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a. funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2012,

b. poboru podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz wysokości

wynagrodzenia inkaso,

c. zmian budżetu Gminy Świerzno na rok 2011,

d. zmiany do uchwały o Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Świerzno na 2011r.,

 e. określenia zasad wydzierżawiania lub wynajmowania nieruchomości na czas oznaczony

dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony,

f. uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2011-

2015,

g. regulaminu pracy Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie,

h. zatwierdzenia „Planów odnowy miejscowości na lata 2009 – 2015”,

i. skargi na czynności Wójta Gminy,

j. skargi na czynności Wójta Gminy.

4. Wolne wnioski i zapytania.
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5.  Zakończenie posiedzenia  VI Sesji Rady Gminy Świerzno.

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Ad.1.c. przyjęcie protokołu z posiedzenia V Sesji Rady Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – protokół był do wglądu w biurze Rady, czy są jakieś uwagi

co do protokołu z posiedzenia V Sesji Rady Gminy. Nie widzę. Wobec tego kto z państwa

jest za przyjęciem protokołu z V posiedzenia Rady Gminy bez odczytania.

W wyniku głosowania protokół z posiedzenia V sesji Rady Gminy został przyjęty 15 głosami

za, na 15 radnych obecnych na sali.

Przewodniczący Rady Gminy  - na początku  posiedzenia chciałbym złożyć podziękowania

dla byłych sołtysów sołectw Gminy Świerzno.

Wójt Gminy,  Sekretarz Gminy i Przewodniczący Rady Gminy wręczyli byłym sołtysom

podziękowania  za pracę na rzecz lokalnej społeczności  pełniąc funkcje sołtysa, jednocześnie

złożono gratulacje nowo wybranym sołtysom.

Ad.2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

Informację z działalności między sesjami przedstawił Wójt Gminy Pan Krzysztof Atras –

powiedział między innymi: w działalności między sesjami zajęliśmy się zadaniami dla nas

priorytetowymi: pierwsze to budowa elektrowni wiatrowych, drugie  zebrania sołeckie a przy

tym wybór sołtysów na nową kadencję, ustalenie inwestycji w miejscowościach danych

sołectw.  Farmy  wiatrowe  są to  inwestycje,  które  będą dawały  nam  dochody.  Jeżeli  chodzi

o miejscowości Stuchowo, Starza, Kepica i Ciesław – został uchwalony plan miejscowy,

obecnie trwa postępowanie o wydanie decyzji środowiskowej. Pozostanie  tylko pozwolenie

na budowę  i można rozpoczynać budowanie.  Ze względu na pokrewieństwo, bo grunty, na

których  będą postawione elektrownie  wiatrowe należą między innymi do mojego brata,

postępowanie w/w sprawie które zostało wszczęte  w 2009 roku   przez  ówczesnego Wójta

Gminy, przekazałem do SKO o zastępcze wydanie stosownej decyzji.

Jeżeli  chodzi  o  Gostyń,  Rybice,  Sulikowo  –  tam  trwa  procedura  wydania  decyzji

o środowiskowych uwarunkowaniach, równolegle z postępowaniem  w sprawie uchwalenia

planu miejscowego dla przedsięwzięcia polegającego na budowie zespołu 11 elektrowni

wiatrowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą. W ubiegłym roku  mieszkańcy sołectwa

Gostyń zwrócili  się do  nas  z  wnioskami   odnośnie  tych  wiatraków,  na  wszystkie  zostały

udzielone odpowiedzi. W miesiącu kwietniu odbędą się spotkania mieszkańców

z przedstawicielami inwestora odnośnie elektrowni wiatrowych. Mają one na celu

wyjaśnienie wielu wątpliwości, które w Gostyniu budzą wiele kontrowersji.
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Osobiście jestem zwolennikiem budowy  farm wiatrowych, biorąc pod uwagę nawet

ostatnie wydarzenia w Japonii.

Pozostałe inwestycje :

- kanalizacja w Trzebieradzu,  została podpisana umowa na dofinansowanie w ramach

PROW,

- budowa  Orlika w Stuchowie – przewidywane dofinansowanie z Ministerstwa  Sportu 47%,

W  sprawie odbudowy pałacu w Stuchowie – oczekuję na ewentualne oszczędności

przetargowe.

Na drogach  od piątku wchodzi firma Elmex i zaczyna się łatanie dziur na drogach

gminnych asfaltowych. Pozostałe  staramy się utrzymać w przyzwoitym stanie.

To wszystko co bym chciał przekazać, jeżeli będą jakieś uwagi bądź zapytania, to proszę we

wolnych wnioskach.

Przewodniczący Rady Gminy – dziękuję. I tak jak Wójt powiedział wszelkie zapytania co do

przedstawionej informacji, proszę we wolnych wnioskach. Przechodzimy do kolejnego

punktu  podjęcie uchwał.

Ad.3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a. funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2012

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – wszystkie projekty uchwał były analizowane na

posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy, czy są jeszcze jakieś uwagi  co do

przedstawionego projektu. Nie wiedzę.

W wyniku głosowania Uchwała Nr VI/28/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie funduszu

sołeckiego na rok budżetowy  2012  została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych

na sali (zał. nr 3).

b. poboru podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz

wysokości wynagrodzenia za inkaso.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu brak.

W wyniku głosowania uchwała Nr VI/29/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie  poboru

podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz wysokości

wynagrodzenia za inkaso została przyjęta 14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się

i 0 głosów przeciw na 15 radnych obecnych na sali (zał. nr 4).
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c. zmian budżetu Gminy  Świerzno na rok 2011.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Dariusz Mądrecki.

p. Kreja -  w tym  projekcie uchwały subwencję oświatowa przeznacza się na  zwiększenie

wydatków  budżetowych  nie związanych z oświatą. Czy tak można?

Wójt Gminy – mówi się o zwiększenie etatów na logopedę, na psychologa, pedagoga

a o środkach się nie mówi, do utrzymania szkół gmina dokłada około 1,5 mln złotych.

Przewodniczący Rady Gminy – jeszcze jakieś zapytania lub uwagi co do przedstawionego

projektu uchwały. Nie widzę.

W wyniku głosowania Uchwała Nr VI/30/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie zmian

budżetu Gminy Świerzno na rok 2011 została przyjęta przez Radnych przy 15 głosach za, na

15 radnych obecnych na sali (zał. nr 5).

d. zmiany do uchwały o Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Świerzno na 2011

r.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr VI/31/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie zmiany do

uchwały o Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

oraz  Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Świerzno na 2011 r. została przyjęta 15

głosami za, na 15 radnych obecnych na sali  (zał. nr 6).

e. określenia zasad wydzierżawiania  lub wynajmowania nieruchomości na czas

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała  Nr VI/32/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie określenia

zasad wydzierżawiania lub wynajmowania nieruchomości na czas oznaczony dłuższy niż

3 lata lub na czas nieoznaczony została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na

sali  (zał. nr 7).

f. uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2011

– 2015.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu nie  wniesiono.

W wyniku głosowania  Uchwała Nr  VI/33/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie
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uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2011 – 2015

została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na sali  (zał. nr 8).

g. regulaminu pracy Zespołu  Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy

w rodzinie.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu brak

W  wyniku  głosowania   Uchwała  Nr  VI/34/2011  Rady   Gminy  Świerzno   w  sprawie

regulaminu pracy Zespołu  Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie

została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na sali (zał. nr 9).

h. zatwierdzenia „Planów odnowy miejscowości na lata 2009 – 2015”.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

p. Kreja – przeglądałam plan odnowy  na Sulikowo  i Gostyń, brakuje mi tam  punktu

dotyczącego estetyzacja wsi.

Wójt  Gminy  -   tak  w  tych  planach  nie  ma  takiego  punkty,  ale  zawsze  można  ten  plan

poszerzyć o ten punkt. Plany te są elastyczne. Poprawki można wprowadzić ale tylko wtedy,

jeżeli  mamy możliwość pozyskania środków.  Zmiany będziemy wprowadzać cyklicznie,

w miarę potrzeb.

p. Wiśniewski – kiedy ruszamy z odnową tych miejscowości.

Wójt Gminy  - projekty  zostały złożone do PROW, czekamy na decyzję o dofinansowaniu.

p. Kreja  -   czy estetyzację wsi można przeprowadzić w ramach prac interwencyjnych.

Wójt Gminy – nie bo takich prac nie organizujemy. Ponadto takie rzeczy powinna robić firma

wyłoniona w drodze przetargu, bo tylko wówczas dostaniemy dofinansowanie.

Przewodniczący Rady Gminy – jeszcze jakieś uwagi. Nie widzę.

W wyniku głosowania  Uchwała Nr VI/35/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie

zatwierdzenia „Planów odnowy miejscowości na lata 2009 – 2015” została przyjęta 15

głosami za, na 15 radnych obecnych na sali  (zał nr 10).

i. skargi na czynności Wójta Gminy.

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr VI/36/2011  Rady Gminy Świerzno w sprawie skargi na

czynności Wójta Gminy została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na sali (zał.

nr 11).
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j. skargi na czynności Wójta Gminy.

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr VI/37/2011  Rady Gminy Świerzno w sprawie skargi na

czynności Wójta Gminy została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na sali (zał.

nr 12).

Ad.4. Wolne wnioski i zapytania.

p. Wójt – chciałbym jeszcze dodać do informacji  przedstawionej wcześniej. Jestem po

rozmowie z Prezesem Karexu  na temat budowy silosów.  Firma Karex wycofała się

z budowy silosów na spornym gruncie. Budowane będą w innym  miejscu .

Dlaczego sesja w Chominie?  Choćby po to aby pokazać  w jakim stanie są nasze

gminne drogi, brak ogrzewania stałego w świetlicy , to ogrzewanie potrzebne jest w okresie

jesienno – zimowym i w okresie wiosennym. Jeżeli nie będzie tego ogrzewania wówczas

wilgoć będzie  wszystko niszczyć.

Część  mieszkańców Chomina przypisuje sobie prawo do tego lokalu jako kaplicy. To

było tylko użyczenie na odprawianie mszy w tej świetlicy, ale dalej jest to świetlica, w której

może odbyć się zabawa, gdzie można zorganizować Dzień Seniora, Dzień Kobiet. Jedno

z drugim nie koliduje, kwestia dogadania się.   Dofinansowanie było na remont świetlicy a nie

kaplicy, a więc obiekt musi  służyć różnym celom.

p. Krakowski – wnioskuję  o wydłużenie pracy godzin Urzędu Gminy. Na początek raz

w miesiącu w poniedziałek do 1700  albo 1630 a krócej w piątek.

Wójt Gminy – wniosek przyjąłem  i  zmiana godzin urzędowania zostanie wprowadzona od

przyszłego miesiąca.

p. Lewandowski  Sołtys Sołectwa Jatki – wnioskuję o odczytanie  uchwały w sprawie poboru

podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz wysokości

wynagrodzenia za inkaso.

Kiedy ruszą prace publiczne?

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  każdy  z  Was  projekt  tej  uchwały  otrzymał,  nic  nie  zostało

zmienione w treści  proponowanego projektu  w takiej wersji ta uchwała  została uchwalona.

Radni nie uwzględnili wniosków, które zostały złożone przez sołtysów za poprzedniej

kadencji. Jeżeli chodzi o teren naszego Powiatu i nie tylko te gminy, to nasi sołtysi są

najlepiej opłacani, są z tak zwanej górnej półki.
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p. Emilia Szczeblewska Sekretarz Gminy -  odbędzie się spotkanie z sołtysami i na tym

spotkaniu zostanie wszystko wyjaśnione.

Wójt Gminy – podobne sprawy zawsze konsultujemy  z innymi Wójtami, burmistrzami. I tak

jak powiedział Przewodniczący Rady nasi sołtysi mają najwięcej  jeżeli chodzi o nasz Powiat

i nie tylko. Z pracami społeczno – użytecznymi  ruszamy od poniedziałku jeżeli chodzi

o publiczne jeszcze wnioski nie zostały rozpatrzone.

Sekretarz Gminy –osoby skierowane na prace społeczno – użyteczne  zostały uzgodnione

z Panią Lanczak Kierownikiem OPSu. Liczba osób skierowanych w porównaniu z rokiem

ubiegłym jest bardzo mała.  Wszelkie uzgodnienia odnośnie pracujących na tych pracach

przekażę na spotkaniu sołtysów.

p. Kluczka – 02 kwietnia miało odbyć się spotkanie z przedstawicielami firmy EPA odnośnie

wiatraków, kiedy to zebranie się odbędzie?

Wójt Gminy – o zebraniu w sprawie wiatraków powiadomimy w sposób zwyczajowo

przyjęty, wstępnie mogę powiedzieć, że to zebranie planujemy w połowie kwietnia.

p. Kluczka – czy mogę dowiedzieć się kto wchodzi w skład Komisji  ds. rozwiązywania

problemów alkoholowych ?

Sekretarz  Gminy  –  Doktor   Pani  Teresa  Pawłowska,  dzielnicowy   rewiru  Świerzno  Pan

Ryszard Ciślak, pielęgniarka środowiskowa  Jadwiga Kasprzak, Pani Monika Sienkiewicz –

Wdowiak  pracownik  socjalny OPSu,  Kierownik OPSu Pani  Elżbieta Lanczak  - pełni

funkcję sekretarza. Pani Pawłowska jest  Przewodniczącą Komisji.

Sołtys Sołectwa Stuchowo – kto wybiera ludzi w skład tej komisji.

Wójt Gminy – Wójt w drodze Zarządzenia.

p. Kreja – czy pedagogów nie można by powołać w skład tej komisji.

p. Wójt – nie widzę  potrzeby.

Sekretarz Gminy – powstanie  nowa Komisja ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie

i wtedy pedagodzy szkolni mogą wejść w jej skład, ale więcej na ten temat może powie Pan

Sominka.

p. Sominka -  taki zespół interdyscyplinarny  powołany jest również przez poprzedniego

Starostę przy Ośrodku Pomocy Rodzinie. Ustawa się zmieniła i te zespoły powoływane są

przy Ośrodkach Pomocy Społecznej. Taki zespół działa natychmiast jeżeli chodzi o problemy

w rodzinie. Oni nie muszą zwoływać spotkania ale mogą działać na telefon.

Wójt Gminy – uchwaliliście Gminnym Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie. Ja

powołam zespół, w skład w którego przewiduje.
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W skład tego zespołu przewiduję: przedstawicieli Policji, pedagogów szkolnych,

pracowników OPSu i pielęgniarkę środowiskową:  M. Hybiak, Konarska M, Ciślak R.,

Rajchel K., Lanczak E., Sienkiewicz- Wdowiak M, A. Pirowska.

p. Siomka –  jaki zakres robót przewiduje harmonogram na drogę Krzemykowo – Duniewo.

Ponadto uważam, że naprawy dróg powinny być prowadzone terminowo i odpowiednich

okresach pogodowych. Pracował pracownik  na tej drodze chcąc ją wyrównać ale w nocy był

mróz to wszystko było zamarznięte .

Wójt Gminy – nie ma programu czasowego, bo nie wiem kto będzie te prace  wykonywał,

część zrobimy płytami systemem gospodarczym a  resztę  będziemy równać kruszywem.

Jeżeli  chodzi o te pracę to nieraz trudno jest przewidzieć warunki pogodowe.

Sołtys Sołectwa Stuchowo – prace użyteczno- społeczne, kto ma te osoby nadzorować?

p. Wójt  - Sołtysi.

p. Chojnacki – ale my sołtysi nie  jesteśmy w tym kierunku przeszkoleni.

p. Wójt – ja wyślę ich w teren ale nie będę w stanie wszystkich przypilnować. Jeżeli sołtysi

będą  przydzielać im pracę to wówczas wskażą  co mają zrobić  i  przypilnują.

Sołtys Sołectwa Osiecze Gull Iwona – tablice ogłoszeń na sołectwa.

Przewodniczący Rady Gminy – będą wymieniane.

p. Wójt- wiosna  już , zakupimy bratki  a  sołtysi przypilnują wysadzenia.

Sołtys Sołectwa Gostyniec Wojciechowski Ryszard – w Gostyńcu były kwietniki ale są

zabrane.

p. Wójt – są złożone w  magazynie ale zostaną rozwiezione.

p. Wiśniewski – chciałbym podziękować za zorganizowanie u nas posiedzenia Sesji. Dziękuję

w imieniu swoim i mieszkańców Chomina.

p. Wójt – chciałbym podziękować Panu Radkowi Drozdowiczowi Staroście Powiatu  za

aktywny udział w pracach na rzecz naszej Gminy. Dziękuję.

Przewodniczący Rady Gminy – jeszcze jakieś wolne wnioski. Nie wiedzę. Wobec

powyższego porządek obrad VI Sesji Rady Gminy  Świerzno uważam za wyczerpany

i zamykam posiedzenie. Dziękuję wszystkim.

Protokołowała: Putyrska B.                                                 Przewodniczący Rady Gmin

                                                                                                     Dariusz Mądrecki




